3003铝箔是AL-Mn系列合金的常用产品。本产品具有优良的防锈特性，强度比1100高10%左右，成型性、溶解度、耐腐蚀性均良好。用于加工成形性好、耐腐蚀性高、可焊性好的零件。3003铝箔主要用于电子元器件(电子箔)、蜂窝材料、建筑材料的隔音(高架桥、高铁道路隔音等)以及作为食品包装的铝箔(3003铝箔袋、真空铝箔袋)等。
3003 aluminum foil is a commonly used product of the AL-Mn series of alloys. This product has excellent anti-rust characteristics, with a strength about 10% higher than 1100. It exhibits good formability, solubility, and corrosion resistance. It is used for processing parts that require good formability, high corrosion resistance and good weldability. 3003 aluminum foil is primarily used in electronic components (electronic foil), honeycomb materials, sound insulation in construction materials (viaduct, high-speed rail road sound barriers, etc.) and aluminum foils for food packaging (3003 aluminum foil bags, vacuum aluminum foil bags) and other industries.
应用：
1、3003铝箔可以应用于电子元器件（电子箔）、蜂窝料、建筑材料隔音（高架桥、高铁道路隔音等）。
2、3003铝箔可以用于食品包装箔（3003铝箔包装袋、真空铝箔袋）等行业。
Applications:
1, 3003 aluminum foil can be applied to electronic components (electronic foils), honeycomb materials, sound insulation in construction materials (such as viaducts and high-speed railway sound barriers), etc.
2, 3003 aluminum foil can be used in food packaging foil (3003 aluminum foil bags, vacuum aluminum foil bags) and other industries.
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	状态
TEMPER
	厚度
GAUGE
	宽度
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	长度
LENGTH

	3003
	O,H14,H16,H18,H19,H22,H24
	0.01-0.2mm
0.0004”-0.0079“
	100-1600mm
3.937”-62.992“
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